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Abstract (en)
Electric razor with a casing (1) and a cutting head system (2) which can be pivoted about a pivot axis Z in relation to the casing and consists of a
cutting head frame (6) of a cutting plane which is formed from at least one upper cutter (9) and has arc-shaped transitions to the longitudinal sides
of the cutting head frame (6) and of at least one lower cutter (10) which is driven by a driving system (12) and is assigned to the upper cutter (9), the
lower cutter (10) being coupled via a coupling element (11) to a drive system (12) which is arranged in the casing (1) so as to be pivotable about the
pivot axis Z. <IMAGE>

Abstract (de)
Elektrischer Rasierapparat mit einem Gehäuse (1) und einem um eine Schwenkachse Z relativ zum Gehäuse schwenkbaren Scherkopfsystem (2),
das aus einem Scherkopfrahmen (6) einer von mindestens einem Obermesser (9) gebildeten Scherebene mit bogenförmigen Übergängen zu den
Längsseiten des Scherkopfrahmens (6) und mindestens einem von einem Antriebssystem (12) angetriebenen, dem Obermesser (9) zugeordneten
Untermesser (10) besteht, wobei das Untermesser (10) über ein Kupplungselement (11) mit einem im Gehäuse (1) angeordneten Antriebssystem
(12) um die Schwenkachse Z schwenkbar gekoppelt ist. <IMAGE>
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